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Rada Powiatu Wołowskiego 
Radni - Sesja 

Protokół nr 66/23 

LXVI Sesja w dniu 28 grudnia 2023  

Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2023 r. o godz. 12:30 a zakończono o godz. 13:58 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Borkowski  

2. Janusz Dziarski  

3. Artur Fojt  

4. Michał Gołąb  

5. Bartosz Granat  

6. Jarosław Iskra  

7. Stanisław Jastrzębski  

8. Kamil Jeżyna  

9. Janusz Kawalec 

10. Wacław Kwiek  

11. Maciej Nejman 

12. Kazimierz Pakulski 

13. Zbigniew Posacki  

14. Zbigniew Skorupa  

15. Józef Szumilas  

16. Urszula Wojtyło 

17. Anna Wróbel  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

p. Artur Michałuszek – Skarbnik Powiatu. 

mec. Marcin Cichy – Obsługa Prawna. 

p. Małgorzata Tkaczyk – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wołowie. 

p. Barbara Kuchmister – Merta – Kierownik Referatu Bezpieczeństwa i Zarządzania 

Kryzysowego w Starostwie Powiatowym w Wołowie. 

 

1. Otwarcie sesji.  

Przewodniczący Rady Pan Janusz Kawalec otworzył LXVI Sesję Rady Powiatu Wołowskiego 

oraz zarządził sprawdzenie kworum. Stwierdził, iż w posiedzeniu uczestniczy 17 radnych. 

Kworum jest spełnione. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: Rozszerzenia porządku posiedzenia o punkt: Rozpatrzenie oraz 

podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Wołowskiego nr 
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LVII/271/22 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2023 rok, 

który będzie stanowił punkt 5 porządku posiedzenia. 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , 

Urszula Wojtyło, Anna Wróbel  

Głosowano w sprawie: Rozszerzenie porządku posiedzenia o punkt: Rozpatrzenie projektu 

oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wołowskiego, który będzie stanowił punkt 6 porządku posiedzenia. 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , 

Urszula Wojtyło, Anna Wróbel  

Głosowano w sprawie: Rozszerzenia porządku posiedzenia o punkt: Rozpatrzenie projektu 

oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkół 

Zawodowych w Wołowie, który będzie stanowił punkt 7 porządku posiedzenia. 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , 

Urszula Wojtyło, Anna Wróbel  

Głosowano w sprawie: Rozszerzenia porządku posiedzenia o punkt: Rozpatrzenie projektu 

oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkół 

Zawodowych w Wołowie, który będzie stanowił punkt 8 porządku posiedzenia. 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , 

Urszula Wojtyło, Anna Wróbel  



3 

 

Głosowano w sprawie: Rozszerzenie porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie oraz podjęcie 

uchwały Rady w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu psychologiczno-terapeutycznego 

dla osób stosujących przemoc domową na lata 2023-2027", który będzie stanowił punkt 9 

porządku posiedzenia. 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , 

Urszula Wojtyło, Anna Wróbel  

Porządek posiedzenia po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2.  Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4.  Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

5.  Rozszerzenie {Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały 

Rady Powiatu Wołowskiego nr LVII/271/22 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie 

budżetu Powiatu Wołowskiego na 2023 rok}. 

6.  Rozszerzenie {Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego}. 

7.  Rozszerzenie {Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Wołowie}. 

8.  Rozszerzenie {Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Wołowie}. 

9.  Rozszerzenie {Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie przyjęcia 

„Powiatowego programu psychologiczno-terapeutycznego dla osób stosujących 

przemoc domową na lata 2023-2027". } 

10.  Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Powiatu Wołowskiego na lata 2024-2036. 

11.  Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na rok 2024. 

a) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej. Zarząd Powiatu zobowiązany jest przedstawić Radzie stanowisko wobec 

zastrzeżeń i uwag zawartych w opinii Izby. 

b) Odczytanie opinii stałych komisji Rady przez jej przewodniczących lub 

wyznaczonych członków komisji. 

c) Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie. 

d) Głosowanie projektu uchwały budżetowej uwzględniającego przyjęte poprawki. 

12.  Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu 

między sesjami. 

13.  Informacja Przewodniczącego Rady n/t działalności w okresie międzysesyjnym. 

14.  Interpelacje i zapytania radnych. 

15.  Wnioski i oświadczenia radnych. 

16. Wolne głosy, komunikaty. 

17.  Zakończenie obrad. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad po zmianach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Jarosław Iskra , Stanisław Jastrzębski , Wacław 

Kwiek , Kazimierz Pakulski, Zbigniew Skorupa , Artur Fojt , Janusz Kawalec, Maciej 

Nejman, Michał Gołąb , Bartosz Granat , Kamil Jeżyna , Zbigniew Posacki, Józef Szumilas, 

Anna Wróbel, Urszula Wojtyło 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

P. Jeżyna zgłosił uwagę do protokołu.  Na stronie 7 protokołu brakuje wypowiedzi tj. pytania 

radnego Jeżyny o losy drogi w Godzięcinie.  

Przewodniczący zapewnił, że brakująca wypowiedź zostanie uzupełniona.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji z poprawka radnego K. Jeżyny 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław Iskra , 

Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej Nejman, Kazimierz 

Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , Urszula Wojtyło, Anna Wróbel  

 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

 

Brak wniosków i oświadczeń. 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

5. Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego nr LVII/271/22 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2023 rok. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Głos zabrał a. Michałuszek, który przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Radny Zbigniew Posacki zapytał, czy kary odnośnie termomodernizacji mogą być dochodem? 

 

Mec. Marcin Cichy odpowiedział, że kary nie stanowią dochodu jeżeli chodzi o woj. 
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Dolnośląskie. 

 

Radny Kamil Jeżyna jako Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i 

Środowiska poinformował, iż opinia komisji jest pozytywna. 

 

Wobec braku uwag do porządku posiedzenia przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego nr LVII/271/22 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2023 rok}. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Jarosław Iskra , Stanisław Jastrzębski , Wacław 

Kwiek , Kazimierz Pakulski, Zbigniew Skorupa , Artur Fojt , Janusz Kawalec, Maciej 

Nejman, Michał Gołąb , Bartosz Granat , Kamil Jeżyna , Zbigniew Posacki, Józef Szumilas, 

Anna Wróbel, Urszula Wojtyło 

 

6. Rozszerzenie {Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego}. 

 

Głos zabrał Artur Michałuszek, Skarbnik Powiatu Wołowskiego, który przedstawił projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Radny Kamil Jeżyna jako Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i 

Środowiska poinformował iż opinia komisji jest pozytywna. 

 

Wobec braku uwag do porządku posiedzenia przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Jarosław Iskra , Stanisław Jastrzębski , Wacław 

Kwiek , Kazimierz Pakulski, Zbigniew Skorupa , Artur Fojt , Janusz Kawalec, Maciej 
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Nejman, Michał Gołąb , Bartosz Granat , Kamil Jeżyna , Zbigniew Posacki, Józef Szumilas, 

Anna Wróbel, Urszula Wojtyło 

 

7. Rozszerzenie {Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Wołowie}. 

Głos zabrała radna Anna Wróbel Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która 

poinformowała, o tym że wpłynęły dwie skargi na panią dyrektor. Jedna została złożona 

bezpośrednio przez skarżącą, natomiast druga przez rodziców uczniów Zespołu Szkół 

Zawodowych w Wołowie, których reprezentowała ww. skarżąca. Skarga została skierowana 

do Kuratorium Oświaty oraz Komisja Dyscyplinarna, która oddaliła wszelkie zarzuty. 

Radna Urszula Wojtyło pytała o to czy Dyrektor Henryka Przybyłowicz została 

poinformowana o tym, iż będzie rozpatrywana skarga? 

Radna Wróbel odpowiedziała, że nie została wysłana taka informacja. Członkowie Komisji 

zgodnie uznali, że nie są organem właściwym aby rozpatrywać skargę. 

Wobec braku dalszych głosów przystąpiono do głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Wołowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Jarosław Iskra , Stanisław Jastrzębski , Wacław 

Kwiek , Kazimierz Pakulski, Zbigniew Skorupa , Artur Fojt , Janusz Kawalec, Maciej 

Nejman, Urszula Wojtyło, Józef Szumilas, Anna Wróbel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Michał Gołąb , Bartosz Granat , Kamil Jeżyna , Zbigniew Posacki 

8.Rozszerzenie {Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Wołowie}. 

Wobec braku dalszych głosów przystąpiono do głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Wołowie 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Jarosław Iskra , Stanisław Jastrzębski , Wacław 

Kwiek , Kazimierz Pakulski, Zbigniew Skorupa , Artur Fojt , Janusz Kawalec, Maciej 

Nejman, Anna Wróbel, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Michał Gołąb , Bartosz Granat , Kamil Jeżyna , Zbigniew Posacki 

9.Rozszerzenie {Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie przyjęcia 

„Powiatowego programu psychologiczno-terapeutycznego dla osób stosujących przemoc 

domową na lata 2023-2027". } 

Głos zabrała pani Małgorzata Tkaczyk, Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Wołowie, która przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Radny Kamil Jeżyna pytał pana Starostę o to czy od dnia 21 grudnia br. Kiedy projekt 

uchwały został przedłożony na posiedzenie Zarządu, jednak nie przyjęty zostały naniesione 

istotne zmiany? 

Pan Starosta odpowiedział, iż Zarząd nie był wówczas usatysfakcjonowany treścią projektu. 

Członkowie Zarządu poprosili o uzupełnienie. Zmieniony projekt uchwały – programu, który 

został przyjęty w dniu dzisiejszym na posiedzeniu. 

Radny Jeżyna poprosił panią Tkaczyk o wskazanie uzupełnionych elementów. 

Doprecyzowane zostały dane liczbowe w ramach prowadzonych działań programu 

korekcyjno - edukacyjnego w latach 2021 – 2023 oraz ilość założonych niebieskich kart. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej Stanisław Jastrzębski poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wobec braku dalszych głosów przystąpiono do głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu 

psychologiczno-terapeutycznego dla osób stosujących przemoc domową na lata 2023-

2027". 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Jarosław Iskra , Stanisław Jastrzębski , Wacław 

Kwiek , Kazimierz Pakulski, Zbigniew Skorupa , Artur Fojt , Janusz Kawalec, Maciej 

Nejman, Michał Gołąb , Bartosz Granat , Kamil Jeżyna , Zbigniew Posacki, Józef Szumilas, 

Anna Wróbel, Urszula Wojtyło 
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10. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Powiatu Wołowskiego na lata 2024-2036. 

Przewodniczący Rady poinformował o tym, iż projekt uchwały był przedmiotem komisji 

wspólnej a także otrzymała opinię pozytywną z uwagami Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

Głos zabrał p. Artur Michałuszek, Skarbnik Powiatu Wołowskiego, który przedstawił projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Radna Urszula Wojtyło pytała się o to czy zwiększy się kwota długu? 

Skarbnik odpowiedział, że obligacje zostały objęte w WPF. 

Wobec braku dalszych głosów przystąpiono do głosowania: 

a) Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie autopoprawki nr 1. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Jarosław Iskra , Stanisław Jastrzębski , Wacław 

Kwiek , Kazimierz Pakulski, Zbigniew Skorupa , Artur Fojt , Janusz Kawalec, Maciej 

Nejman, Michał Gołąb , Bartosz Granat , Kamil Jeżyna , Zbigniew Posacki, Józef Szumilas, 

Anna Wróbel, Urszula Wojtyło 

b) Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie autopoprawki nr 2. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Jarosław Iskra , Stanisław Jastrzębski , Wacław 

Kwiek , Kazimierz Pakulski, Zbigniew Skorupa , Artur Fojt , Janusz Kawalec, Maciej 

Nejman, Michał Gołąb , Bartosz Granat , Kamil Jeżyna , Zbigniew Posacki, Józef Szumilas, 

Anna Wróbel, Urszula Wojtyło 

Przewodniczący poprosił przewodniczących Komisji Stałych o odczytanie opinii do 

projektu uchwały Rady w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla 

Powiatu Wołowskiego na lata 2024-2036. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Anna Wróbel poinformowała, że 
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komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej Stanisław Jastrzębski 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska Kamil 

Jeżyna poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wacław Kwiek poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Józef Szumilas 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Powiatu Wołowskiego na lata 2024-2036. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Jarosław Iskra , Stanisław Jastrzębski , Wacław 

Kwiek , Kazimierz Pakulski, Zbigniew Skorupa , Artur Fojt , Janusz Kawalec, Michał Gołąb, 

Kamil Jeżyna , Zbigniew Posacki, Anna Wróbel, Urszula Wojtyło, Józef Szumilas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bartosz Granat, Maciej Nejman, 

11. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na rok 2024. 

Głos zabrał Skarbnik Powiatu Wołowskiego, który przedstawił projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem. 

Projekt uchwały był także przedmiotem posiedzenia Komisji Wspólnej. 

Udział w dyskusji wzięli: 

Radny Maciej Nejman w swojej wypowiedzi dodał, iż przygotowany budżet na 2024 jest 

krzywdzący dla mieszkańców powiatu wołowskiego w szczególności dla społeczności 

zamieszkałej gminy Wołów, jeżeli chodzi o inwestycje drogowe. Zwrócił uwagę także na brak 

rezerwy na wynagrodzenia dla pracowników., który może skutkować wypowiedzeniami 

kluczowych pracowników Starostwa. 

Przewodniczący Rady odczytał pozytywną z uwagami Regionalnej Izby Obrachunkowej 

dla projektu uchwały Rady w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na rok 2024. 
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Przewodniczący poprosił przewodniczących Komisji Stałych o odczytanie opinii do 

projektu uchwały Rady w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na rok 2024. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Józef Szumilas 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wacław Kwiek poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Anna Wróbel poinformowała, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej Stanisław Jastrzębski 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska Kamil 

Jeżyna poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na rok 2024.Finansowej dla Powiatu Wołowskiego na lata 2024-2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Jarosław Iskra , Stanisław Jastrzębski , Wacław 

Kwiek , Zbigniew Skorupa , Artur Fojt , Janusz Kawalec, Michał Gołąb, Kamil Jeżyna , 

Zbigniew Posacki, Anna Wróbel, Józef Szumilas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bartosz Granat, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Urszula Wojtyło 

12. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu 

między sesjami. 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady n/t działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący poinformował o tym, że brał udział w spotkaniu w Liceum im. Ossolińskiego 

w Brzegu Dolnym oraz w brał udział w debacie open space z Radą Seniorów oraz 

Młodzieżową Radą Powiatu Wołowskiego., gdzie poruszane były kwestie zdrowia 

psychicznego wśród młodzieży, uzależnienia. 

Radny Jeżyna poruszył kwestię dyżuru aptek w powiecie wołowskim w roku 2024, zauważył, 

że Rada nie pochylała się nad projektem odnośnie ustalenia dyżuru. 
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Przewodniczący wyjaśnił, iż zmieniły się zasadny pełnienia dyżuru. 

Starosta dodał, że prawo farmaceutyczne uległo zmianie co spowodowało, że procedura która 

wcześniej funkcjonowała odnośnie zobowiązania pełnienia dyżurów aptek wygasła. Nowe 

prawo wchodzi w życie 1 lutego 2024 r., które mówi o tym że jeżeli powiat chce aby apteki 

pełniły dyżury, musi objąć wynagrodzenie dla aptek w budżecie. 

(Ad vocem) 

Radny Kamil Jeżyna poprosił o poinformowanie mieszkańców powiatu wołowskiego o 

zaistniałej sytuacji. 

Starosta zaznaczył, że powiat miał prawo do wyznaczania dyżurów. Nie wszystkie apteki były 

przychylne pełnienia dyżuru. Jeśli chodzi o informację to miała zostać zamieszczona na 

stronie internetowej oraz na profilu mediów społecznościowych. 

(Ad vocem) 

Radny Jeżyna prosił o udzielenie informacji w temacie pełnienia dyżurów w okresie 

przejściowym tj. od 01 stycznia 2024r. do 31 stycznia 2024 r. o czym wspomniał Wicestarosta 

Jarosław Iskra. 

Starosta odpowiedział, iż okres przejściowy powoduje, że nie będą pełnione dyżury. 

Radny Kamil Jeżyna przytoczył zapis, który mówi o tym, że apteki zobowiązane są 

wyznaczyć harmonogram pełnienia dyżuru do dnia 31 stycznia 2024r. po czym rada powiatu 

uruchomi proceder, który ustali nowy harmonogram pełnienia dyżurów przez apteki.  

Przewodniczący dodał, że brał udział w spotkaniu wigilijnym w Ośrodku Osób 

Niepełnosprawnych „Niezwykła Kraina”. Wspomniał także o pismach, które wpłynęły do 

Rady Powiatu Wołowskiego. 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Kamil Jeżyna pytał o to czy na terenie powiatu wołowskiego od stycznia 20024 r. nie 

będą pełnione dyżury aptek. 

Radny Maciej Nejman prosił o udrożnienie przepustu drogowego na wysokości drogi ul 

Wojska Polskiego  i Kolejowej co powoduje zalanie drogi. 

Radny Bartosz Granat pytał o to na jakim etapie jest procedura przekazania działki dla 

Stowarzyszenia Osób Niepełnosprawnych w Wołowie? 

Starosta Janusz Dziarski odpowiedział, iż nie udało się rozwiązać problemu odnośnie 

przyłącza energetycznego, które przebiega przez ową działkę. 

Na posiedzenie przybyła pani Barbara Kuchmister – Merta, która starała się wyjaśnić kwestę 

dyżurów aptek. Dodała, że od stycznia 2024 r. nie będą pełnione dyżury w porach nocnych. 

Zgodnie z nowymi przepisami dyżur nocny obejmuje przedział czasowy od 18.00 do 23.00. 

Dyżur świąteczny od 10.00 do 18.00. Kwota za dyżur wynosi 147 zł za godzinę. Nie będzie 
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podejmowana uchwała Rady Powiatu , tylko Zarządu, która będzie obejmowała tę kwestię. W 

porozumieniu z mec. Cichym trwały rozmowy z nadzorem. Przygotowana została informacja 

dla mieszkańców o braku pełnienia dyżurów na terenie powiatu wołowskiego. Są apteki, 

które pracują do godz. 20.00. Do końca stycznia aptekarze muszą wypowiedzieć się odnośnie 

pełnienia dyżurów a także godzin pracy aptek. Dodała, iż jako mały powiat mamy prawo do 

narzucenia 2 h dyżurowania. 

Radny Kamil Jeżyna podziękował za zamieszczenie informacji. Pytał czy nie można było 

podjąć działań, które wypełniłyby lukę w zakresie pełnienia dyżurów od 01.01.2024 do 

31.01.2024r.? 

Pani Barbara Kuchmister – Merta dodała, że nadzór poinformował o tym, że gdyby powiat 

podjął uchwałę odnośnie dyżurowania aptek została by uchylona. 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

15. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Brak. 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

16. Wolne głosy, komunikaty. 

Pan Starosta złożył mieszkańcom powiatu wołowskiego oraz radnym noworoczne 

życzenia. 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

17. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LXVI posiedzenie Rady 

w dniu 28 grudnia 2023 r. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokolant: 

Elżbieta Pogwizd 

 

  

Przewodniczący 

Rada Powiatu Wołowskiego 

Janusz Kawalec  

  


